
 
 

PROTOKÓŁ   Nr   XLV / 10 
z  posiedzenia  Rady  Gminy  Wijewo odbytego w dniu 

                                      23    czerwca   2010 r. 
==================================================== 
 

W  posiedzeniu  udział  wzięli: 
Członkowie   rady  zgodnie  z lista  obecności. 
Lista obecności  
stanowi zał. Nr 1 
Sołtysi  wsi gminy Wijewo zgodnie z lista obecności. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  2 
oraz  zaproszeni goście zgodnie  z lista obecności. 
Lista obecności    
stanowi zał. Nr  3 
 

Porządek posiedzenia : 
 

1.  Otwarcie. 
2.  Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia.  
3.  Interpelacje  i  zapytania  radnych.  
4.  Sprawozdanie  Wójta  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym. 
5.  Informacja o stanie sanitarnym gminy. 
6.   Podjęcie  uchwał   w   sprawie : 
        1/    uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
                 terenu zabudowy letniskowej we wsi Miastko, 
         2/    Zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości Radomyśl, 
         3/    Zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Potrzebowo, 
         4/    Zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Brenno, 
         5/    Zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Wijewo, 
         6/    zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze oraz informacji  
                o przebiegu wykonania planów finansowych   samorządowych instytucji kultury, 
        7/     zatwierdzenia  skonsolidowanego bilansu Gminy Wijewo, 
        8/     zmiany Uchwały  Nr  XLIII/280/10 z 29.04.2010 w sprawie zmian  w budŜecie na 2010 r, 
        9/    zaciągnięcia   zobowiązań  finansowych, 
      10/   udzielenia  pomocy  finansowej, 
       11/    zmiany  w  budŜecie na 2010 r,   
       12/     wniesienia przez Gminę Wijewo wkładów do Miejskiego Zakładu, 
                Oczyszczania Sp. Z o.o. z siedzibą w Lesznie, 
7.  Zapytania i wolne wnioski. 
8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9.  Zakończenie. 
 

Ad. pkt. 1 
 

Obradom XLV Sesji przewodniczył  Przewodniczący  Rady Gminy. Powitał  obecnych na sali  
członków  rady, oraz zaproszonych gości.  Przedstawił  proponowany porządek obrad, do którego  
zebrani nie wnieśli  uwag. 
Na podstawie  listy obecności stwierdził, Ŝe na 15 radnych obecnych jest 15 wobec czego  
podejmowane na dzisiejszym posiedzeniu  uchwały będą prawomocne. 
 

Ad. pkt. 2 
 

Przewodniczący  stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia odpowiada  przebiegowi 
obrad i zawiera wszystkie  tematy jakie były  poruszone. Wobec powyŜszego zaproponował aby 
protokół z poprzedniego posiedzenia  przyjąć  bez czytania. 
Do złoŜonej  propozycji nie  wniesiono  uwag. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęty został  bez czytania – jednogłośnie. 
 



Ad. pkt. 3.   
 
Adam  Zielnica  -  zwróci się z zapytanie o przebieg zbiórki  darów dla  powodzian, 
 
Ad. pkt. 4 
 
Wójt zapoznał zebranych z wydarzeniami jakie miały miejsce w ostatnim okresie: 
25.05 - gościłem P. Drgas Dyr. Zakładu Komunalnego we Wschowie  w sprawie  
             zagospodarowania nieczystości  stałych, 
26.05  - SGiPW  odbyło swój zjazd na którym  udzielono absolutorium za 2009 r., 
  - Zarząd  Kółek Rolniczych w Brennie zorganizował  Dzień Matki, w którym uczestniczyło  
    180 osób. 
27.05 - uczestniczyłem w podsumowaniu  wdroŜonego w Zespole Szkół w Brennie programu pod  
            nazwą „Wirtualna Społeczność Szkolna”. 
28.05 -  odbył się konwent Wójtów i Burmistrzów – gospodarzem była gmina Lipno.  
Omówiono temat:  
       1/ wiatraków  - korzyści i zagroŜenia,  
       2/ wystosowano protest w sprawie spisu rolnego dot. nie uzgodnienia terminu szkolenia  
           rachmistrzy  spisowych,   
       3/ pomocy powodzianom, 
  -  w  bibliotece gminnej  spotkałem się z  zuchami  i seniorami harcerstwa, 
  -  rozstrzygnięto  przetarg na budowę  Orlika,  wygrała  firma  z Warszawy. 
29.05 – odbył się na terenie gminy zjazd absolwentów technikum Rolniczego w Radomyślu, 
30.05 -  Dzień Dziecka zorganizowany przez GOK, 
01.06 – odbyło się walne posiedzenie  członków MZO w Lesznie  w sprawie zwiększenia udziałów   
             akcjonariuszy, 
02.06 – gościłem P. Nowaczyka z ZDP- zapewnił, Ŝe remonty dróg realizowane są zgodnie z WPI  
             – 305  planowana jest na 2011 rok.  Obiecał posprzątać  stare i wyciąć nowe gałęzie, 
            ŚcieŜka rowerowa w Radomyślu stoi  pod  znakiem zapytania. 
-  urząd gminy odwiedziła młodzieŜ  klas VI Szkoły Podstawowej, 
03.06 – spotkałem się z mieszkańcami ul. Polnej, którzy zgłosili swoje uwagi co do wykonawstwa  
nawierzchni, 
06.06 -  odbyły się kolejne zawody konne w powoŜeniu w Brennie, 
07.06 – spotkałem się z kierownictwem TPD Jelenia Góra w sprawie organizacji wypoczynku  
             dzieci  z Ukrainy, z partnerskiej gminy Łozowa. Gościom  z Ukrainy  będzie towarzyszyła  
             młodzieŜ  z gminy wytypowana przez szkoły. 
09.06    odbyło się posiedzenia Zarządu Gminnego OSP gdzie postanowiono o przekazaniu  
             funduszy przeznaczonych na organizacje zawodów gminnych  na pomoc powodzianom. 
 -  wspólnie z przedstawicielem ZDP omówiliśmy  zakres prac drogowych na terenie gminy,  
             zaplanowano  chodnik na ul. Kargowskiej, 
 -  spotkałem się z kierownictwem szkół w sprawie organizacji kolonii  integracyjnej, 
 - z Dyrektorem Szkoły Podstawowej omówiłem wyjazd z laureatem konkursu Wiedzy  
             o Wielkopolsce po odbiór nagrody.  
11.06 – Komisja Oświaty SGiPW na sowim posiedzeniu postanowiła: 
       1/  ogłosić konkurs z wiedzy o powstaniu wielkopolskim, 
       2/  omówiła funkcjonowanie przedszkoli publicznych, 
-  rozstrzygnięto przetarg na  wykonanie  podłóg w Zespole Szkół w Brennie – wygrała  firma   
    z Piły. 
14.06 – na polecenie ZG OSP rozmawiałem ze Starostą  na temat  przekazania pieniędzy 
najbardziej poszkodowanej gminie w Wielkopolsce – okazało się, Ŝe najbardziej ucierpiała gmina 
Golina. 
15.06 – w Komendzie Miejskiej Policji w Lesznie odbyła się narada w sprawie  oceny  
             bezpieczeństwa  publicznego, 
16.06 – odbyło się  zakończenie  konkursu Wiedz o Wielkopolsce, czołowe miejsce zajął uczeń  
             Szkoły Podstawowej Jacek Sobol, 
17.06 – Urząd Gminy odwiedzili uczniowie gimnazjum, 
  -  wspólnie z dr.  Szewczykiem z WOKISS   dokonaliśmy analizy ofert na I etap budowy 
oczyszczalni i kanalizacji. Wybrano  najtańsza  ofertę  poniewaŜ odpowiadała  wymogom oferty, 
19.06 - uczestniczyliśmy w obchodach Dnia Powiatu na  Ranczo w Smyczynie. Jako gmina 
wypadliśmy  bardzo dobrze. 



20.06 -  wszyscy opowiedzieliśmy się  za  wyborem  kandydata na  Prezydenta RP, 
21.06 – gościliśmy P. Adama  Derca – głównego projektanta planu zagospodarowania  gminy  
             z którym rozpatrzono uwagi  do zmian w planie na terenach rekreacyjnych w Miastku. 
-  dokonano odbioru sali widowiskowej w Potrzebowie, oraz  ulicy Polnej w Brennie, 
22.06 - zostałem zaproszony na  20 lecie  działalności  WOKISS - największej organizacji  
            pomagającej   samorządom, 
23.06 - zostanie przekazany plac pod budowę  boiska  Orlik. 
 

Ad. pkt.  5 
 

Informację o stanie sanitarnym na terenie gminy złoŜył  Dyr. Powiatowej Stacji Sanitarno 
Epidemiologicznej w Lesznie Ryszard Siwicki. 
Wójt – ocena  stanu sanitarnego i warunki do planu zagospodarowania są waŜnym elementem w  
dyskusji z mieszkańcami działek w Miastku. 
Informacja stanowi zał. Nr  4. 
 

Ad. pkt.  6 
 
1/   projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania  
       przestrzennego  terenu zabudowy letniskowej we wsi Miastko.   
Wójt - wszystkie etapy realizacji zmian zostały zachowane, po rozmowie z P. Adamem Dercem  
i rozpatrzeniu wniosków do planu uwzględniliśmy 3 zagadnienia: 
1/ drogi dojazdowe do działek, 
2/ oznakowanie  obszarów, 
3/ zabezpieczenie drogi gminnej, 
Postanowiliśmy nie zwiększać areału działek jak było proponowane do 50 arów , pozostawić max. 
do wielkości 15 arów. W sprawie złoŜonych  uwag wydane zostało postanowienie  o sposobie ich 
rozpatrzenia.   
Wójt zaproponował nie podejmowanie obecnie uchwały  do czasu ponownej konsultacji  zmian 
o które wnioskowali  właściciele działek. 
Zebrani propozycje przyjęli bez uwag  akceptując ją jednogłośnie., 
Projekt stanowi załącznik nr  5. 
 

2/   p projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Radomyśl  
      przedstawił przewodniczący rady. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr XLV/ 290 /10  w sprawie  Zatwierdzenia  Planu Odnowy 
Miejscowości  Radomyśl podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr 6. 
 
3/   projekt  uchwały  w sprawie  Zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Potrzebowo 
      przedstawił przewodniczący  obrad. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/ 291 /10  w sprawie  Zatwierdzenia  Planu Odnowy 
Miejscowości  Potrzebowo podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi zał. Nr 7. 
 

4/    projekt  uchwały  w sprawie  Zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Brenno 
       Przedstawił  Stanisław Kasperski. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/ 292 /10  w sprawie Zatwierdzenia  Planu Odnowy 
Miejscowości  Brenno  podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  8. 
 

 5/    projekt  uchwały  w sprawie  Zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości  Wijewo przedstawił    
        Przewodnicząc Rady Gminy. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/ 293  /10  w sprawie Zatwierdzenia  Planu Odnowy 
Miejscowości  Wijewo  podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  9. 
 
 



6/    projekt  uchwały  w sprawie  zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu za  
      I półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych  
       instytucji kultury  przedstawił  przewodniczący rady. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/ 294  /10  w sprawie  zakresu i formy informacji 
o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planów 
finansowych samorządowych   instytucji kultury podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  10. 
 

7/     projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  skonsolidowanego bilansu Gminy Wijewo  
       przedstawił   Przewodniczący Rady Gminy. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/ 295 /10  w sprawie zatwierdzenia  skonsolidowanego 
bilansu Gminy Wijewo  podjęta  została  jednogłośnie. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  11. 
 

 8/     projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Uchwały  Nr  XLIII/ 280 / 10 z 29.04.2010 w sprawie    
         zmian   w   budŜecie na 2010 r. przedstawiła  Skarbnik  Gminy. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/ 296 /10  w sprawie  zmiany Uchwały  Nr  XLIII/ 288 / 10 
z 9.04.2010 w sprawie   zmian   w   budŜecie na 2010 r.  podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  12. 
 

9/    projekt  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia   zobowiązań  finansowych, przedstawił   
        Przewodniczący Rady Gminy. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/ 297 /10  w sprawie  zaciągnięcia   zobowiązań  
finansowych podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  13. 
 

10/   projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej przedstawił   przewodnicząc  
        obrad. 
Wójt -  zaproponował wstrzymanie się z podjęciem tej uchwały, poniewaŜ procedury przekazania  
pieniędzy na powodzian  nie są uproszczone i jest to dość skomplikowane zwłaszcza rozliczenie.  
Być moŜe po wyborach zmienią się zasady rozliczenia lub będzie wiadomo jak to zrobić.  
Pomoc będzie potrzebna równieŜ później. 
Zebrani zdecydowali jednogłośnie  aby wstrzymać się  podjęciem niniejszej uchwały. 
Do treści propozycji nie wniesiono sprzeciwu.  Podjęcie uchwały odłoŜono na termin późniejszy. 
Projekt uchwała  stanowi  załącznik Nr 14. 
 

11/  projekt uchwały w sprawie zmiany w budŜecie na 2010 r, przedstawił Stanisław           
       Kasperski.  
Skarbnik poinformowała, Ŝe zwiększone zostały dochody o kwotę  28 530 zł. a po stronie 
wydatków o kwotę  73 530 zł. RóŜnica  zostanie  pokryta z rezerwy budŜetowej. Dokonano zmian 
w WPI  poprzez zwiększenie zakresu  prac na sali w Wijewie  poprzez  wykonanie  otoczenia przy 
świetlicach w Potrzebowie i Radomyślu. 
Radosław Zamiatała  -  na co będą przeznaczone pieniądze  zarezerwowane w budŜecie na   
                oczyszczalnie  i kanalizację ściekową. 
K. Grabsztunowicz – będą wykorzystane  na I etap tj. na projekt oczyszczalni i kanalizacji 400 tys. 
oraz 100 tys. na kanalizacje i 100 tys. na  oczyszczalnie. 
Wójt – poinformował, Ŝe do końca czerwca br. zostaną złoŜone wnioski o dofinansowanie budowy 
sali sportowej w Wijewie.  
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 
Uchwała  Rady Gminy Wijewo  Nr  XLV/  298 /10  w sprawie  zmiany  w  budŜecie na 2010 r. 
podjęta  została  jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  15. 
 

12/ projekt uchwały w sprawie wniesienia przez Gminę Wijewo wkładów do Miejskiego         
Zakładu Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie  przedstawił Przewodniczący Rady         
Gminy. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono  uwag. 



Uchwała  Rady Gminy Wijewo Nr XLV/299/10 w sprawie wniesienia przez Gminę Wijewo wkładów 
do Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o.o. z siedzibą w Lesznie podjęta została  
jednogłośnie. 
Uchwała  stanowi  załącznik Nr  16. 
 
Ad. pkt.  7 
 
Alojzy Wolniczak -  jakie prace poczyniono w sprawie przygotowania do sezonu, 
Radosław Zamiatała -  chodnik przy 305 na obszarze wsi jest w projekcie, czy moŜna by przy  
          okazji zaplanować ścieŜkę do Wielenia. 
          -  czy rozstrzygnięto przetarg na  sprzedaŜ „detów”, 
Ewelina  Wodniczak – poinformowała jako dowodzący akcja pomocowa dla  powodzian, Ŝe  
zebrano 10 ton róŜnych produktów z tego 5 ton wody oraz  Ŝywność i środki czystości. Zostały 
one przekazane za pomocą banku Ŝywności w Lesznie do gminy Jasło  k. Rzeszowa. 
Marian Białas – podziękował za nowy dywanik asfaltowy w Zaborówcu,  studzienki kanalizacji  
       deszczowej uległy znacznemu zaniŜeniu co moŜe być niebezpieczne dla pojazdów 
        w przypadku wjechania   w takie zagłębienie, 
Agnieszka Jurgawka – zaprosiła wszystkich na  wianki, które odbędą  się w najbliŜszą  sobotę  
        w Brennie 
Dorota Wolniczak – poinformowała, Ŝe uczennica Zespołu Szkół w Brennie Zuzanna 
Jędrzychowska z Miastka  zajęła I miejsce w konkursie „ GranPri” o zasięgu ponadregionalnym. 
Dorota  Wolniczak – w imieniu przedszkolaków złoŜyła na ręce Przewodniczącego i Wójta  
podziękowania za współprace w mienionym roku szkolnym, 
Poinformowała, Ŝe z pośród  21 dzieci, które nie zostały przyjęte do przedszkola od 01 września 
2010r. 14 rodziców  zapisało je na  oddział popołudniowy. 
 
Ad. pkt.  8 
 
Na zadane pytania  odpowiedział Wójt : 
1/  w ramach nadchodzącego sezonu zostaną wymienione na plaŜy ławki i lampy, 
      29 czerwca  zostanie rozstrzygnięty konkurs na  wykonawstwo  ścieŜki rowerowej, 
P. Nowicka poinformowała, Ŝe zmieniły się wymogi co do  kwalifikacji ratowników i na dzień 
dzisiejszy nie mamy zatrudnionego Ŝadnego ratownika – nikt  się nie zgłosił z  wymaganymi 
kwalifikacjami. 
2/ droga 305 czeka na realizacje w 2011 r. ścieŜka do Wielenia nie jest ujęta, w tej sprawie moŜna 
się dogadać z Gminą Przemęt ale musielibyśmy wykupić teren i złoŜyć wniosek o dofinansowanie. 
3/ przetarg na dety został ogłoszony nikt się nie zgłosił. ObniŜymy cenę o 10 %  i ogłosimy 
jeszcze raz. 
4/  jeśli podniesiemy studzienki to nie będzie spływała woda z  pobocza, 
Radosław Wojcieszyk -  jest moŜliwość załoŜenia nakładek aby zniwelować róŜnicę, 
Wójt poinformował, Ŝe z inicjatywy ZG OSP zostanie poświęcona i ustawiona na 15 lecie  
obecności StraŜy w Wieleniu  Figura Św. Floriana. Chętni do wsparcia tej inicjatywy  mile widziani. 
Radni zdecydowali przeznaczyć na  ten cel część diety. 
 
Ad. pkt  9 
 
Wobec braku dalszej dyskusji  stwierdził, Ŝe porządek posiedzenia  został wyczerpany, 
podziękował za  uczestnictwo  i zakończył obrady. 
 
Na tym  protokół  zakończono. 
 
                                                                                          Przewodniczący obrad 
 
 


